
 
 
 
 
 
Vragen voor het vragenhalfuur 
 
Datum raadsvergadering: 23 november 2023 
 
Onderwerp: Opvang Oekraïense vluchtelingen in de Klinze 
 
Geacht college, 
 
Een paar weken geleden lazen wij een artikel in de Leeuwarder Courant over een 
mogelijke verdubbeling van het aantal op te vangen Oekraïense vluchtelingen in de 
Klinze**. Volgens dit artikel, wat ging over een inloopbijeenkomst in het dorpshuis, 
maken inwoners van het dorp zich zorgen over de toenemende druk op voorzieningen 
en het aantal op te vangen vluchtelingen ten opzichte van het inwonertal van het dorp.  
 
Wij hebben hierover de volgende vragen: 
  
1. Is er al een besluit van het college om de opvang van Oekraïense vluchtelingen te 

verdubbelen en zo nee, wanneer verwacht u dit besluit te nemen? 
2. Kunt u aangeven waarom is gekozen voor extra opvang in de Klinze en niet op een 

andere locatie? 
3. Wat is er naast de bijeenkomst van 31 oktober nog meer gedaan om omwonenden 

te informeren? 
4. Kunt u aangeven wat de verdubbeling van de opvang doet met de druk op 

voorzieningen, zoals huisartsenzorg en onderwijs? 
5. Kunt u reageren op de zorgen die inwoners hebben naar aanleiding van de 

uitbreiding van de opvang? 
  
** https://lc.nl/friesland/tytsjerksteradiel/Aldtsjerk-hikt-aan-tegen-meer-opvang-
28725385.html 
  
  
 
Namens de BVNL-fractie Tytsjerksteradiel, 
 
José Giesing 
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